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Entrevista a Teresa Padrós, alcaldessa de Palau

Tot això i més, al nostre web  www.alzinapalau.com

Després de dos anys del seu retorn a l’alcaldia i, per tant,  
a mitja  legislatura, és hora de fer un mínim balanç. Teresa 
Padrós  respon a les preguntes d’aquesta revista i ens diu 
quina és la situació del municipi del que és alcaldessa en 

representació del PSC que governa Palau en coalició amb 
ICV i La Veu de Palau.
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i a més, totes aquestes marques!

També és sorprenent que en aquells temps hi haguessin 
substitucions d'un sol dia o varis dies, substitucions que no 
eren necessàries...

• En el cas de la plaça de l'inspector, vostès havien 
intentat fer algun canvi o intercanvi amb la intenció 
de minvar la despesa... 
Es va intentar un intercanvi amb l'ajuntament de Canet. No 
fou possible perquè a l'inspector d'allà li van donar la llarga 
infermetat i no va ser possible. Això no ho puc decidir jo. Si 
hem pogut però, realitzar altres intercanvis que han estat 
positius per totes les parts.

• Hi ha alguns altres aspectes referits a temes 
econòmics que darrerament han aixecat ampolles. 
Per una banda, el famós swap que l'anterior equip 
de govern presidit per Mercè Pla havia signat amb 
l'entitat Banesto i que investiga la Fiscalia de 
l'Audiència de Barcelona. Com està aquest tema?
Es un tema que està obert. Els temes judicials son lents. 
Sabem que la fiscalia ja ha cridat els imputats i algun 
testimoni. També sabem que han cridat al banc. Se una 
mica les formes, però no se el fons. Nosaltres tenim clar 
que si l'Ajuntament hagués hagut de pagar els quatre 
milions per un sawp, no se on hauríem anat a parar...

• L'altre tema és el de la famosa piscina municipal 
que també l'anterior govern havia concedit a 
una empresa, sembla que de manera alegal i que 
vostès van paralitzar. De no haver-ho fet, el seu 
regidor d'economia, Joan Segrelles, diu en aquesta 
mateixa revista que havia acabat amb l'Ajuntament 
intervingut...
El tema de la piscina és realment un tema que s'hauria 
d'explicar be, perquè molta gent voldria tenir una piscina 
pública. Però els recursos econòmics son els que son i 
l'anterior govern no ho va explicar be. Es van fer malament 
moltes coses relacionades amb el tema. Cal dir que, per 
això, la regidora d'ICV, Àngels Marcuello va interposar 
una denuncia, un contenciós ja que en tot l'afer hi havien 
defectes de forma i administratius que no s'havien d'haver 
fet.

• Tant perillosa era la iniciativa?
Si. Fins i tot, el tècnic ( no diu l'home de negre) que va 
venir a fer el seguiment del Pla d'Estabilitat es va quedar 
sorprès de tot plegat. En el Pla d'Estabilitat de la Diputació 
elaborat, els analistes consideraven que un dels punts 
bàsics (el pou o forat negre) del desquadre municipal 
en el capítol 1, era/és el nombre de persones del cos de 
policial, molt elevat per un ajuntament com el nostre que 
amb 14.000 habitants te 30 policies. (la ràtio que s'utilitza 
de mitjana arreu és d'un guàrdia per cada mil habitants. 
A Palau es més del doble). A la meva pregunta sobre la 
incidència que tenia la piscina en el citat desquadre, el 
tècnic es va quedar sorprès, ja que no tenien constància 
de la mateixa. És a dir, una vegada més (l'anterior govern) 
no havien passat tota la informació. Si el Pla d'Estabilitat 
ja era necessari, imagineu-vos, si haguessin comptabilitzat 
les despeses de la piscina... El cert és que, no se si de 
mala fe o no, tampoc no van donar aquesta informació a 
la Diputació. No van voler que aflorés el tema de la piscina 
a l'estudi de viabilitat... Si no l'haguessin parat, ara ho 
passaríem molt malament.

tema del mes

Entrevista a Teresa Padrós, alcaldessa de Palau

• La primera pregunta quasi és obvia, quina es la valoració que fa vostè 
d'aquest dos anys al capdavant de l'Ajuntament?
El balanç és inequívocament positiu. Cada vegada tenim menys possibilitats de fer 
coses per les retallades econòmiques, però hem anat redreçant la situació fins al 
punt que el Pla d'Estabilitat que ens afectava, ho hem complert un any abans del 
temps que teníem. Per això i gràcies a la nostra política de contenció de la despesa, 
la situació econòmica de l'ajuntament és sanejada. També destacaria l'aprovació 
inicial del POUM fa dos mesos. Dues coses fonamentals, la situació econòmica i 
la resposta a la reclamació des de fa molt temps de l'ordenació urbanística del 

municipi. Hi ha altres aspectes que, 
tot i que menys mediàtics, no deixen 
de ser importants.

• Membres de l'anterior equip 
de govern asseguren que vostès 
van arribar al govern amb les 
arques municipals sanejades, 
malgrat que fa uns dies acaben 
de finiquitar el Pla d'Estabilitat 
a que des de fa tres anys estava 
sotmès l'Ajuntament. Fins i 
tot, el seu company i regidor 
d'hisenda va dir que si (vostès) 
haguessin continuat amb la línia 
que portava l'anterior equip de 
govern, estaríem intervinguts. 
I és cert. D'haver continuat en aquella 
línia, ens hagués anat molt malament. 
El tancament dels exercicis en els 
darrers anys es feia, malgrat que deien 
el contrari, en negatiu i això es pot 
veure en les publicacions del Ministerio 
de Economia, fetes des d'intervenció. 
Es deia que es tancava en positiu, 
però desprès es portaven factures 
que no estaven comptabilitzades, la 
qual cosa vol dir que aquell exercici 
no s'havia tancat correctament. 
Son dades oficials signades per 
l'interventor i la secretaria, funcionaris 
de l'administració estatal.

• A l'arribada al govern, vostès 
van abaixar-se els sous, però i 
malgrat les crítiques, no han lliurat 
cap dels llocs de treballs o places 
que havia creat l'anterior equip 
municipal i que, en alguns casos, 
no eren necessàries. Son algunes 
places que estan dotades amb 
unes partides pressupostaries 
elevades, superiors inclús al sou 
de l'alcaldessa… 
La veritat és que si. És sorprenent i 
ho és més pel moment de crisi en que 
s'han fet, que s'hagin creat places amb 
aquestes dotacions. Si, hi ha un petit 
nombre de persones que cobren uns 
sous molt suculents, superiors, com 
vostè diu, al sou de l'alcaldessa. Fins i 
tot hi ha una plaça que està molt, però 
que molt be dotada econòmicament i 
que es pot dir, perquè és sabut de tots 
que el cost de la plaça de l'inspector 
és súper elevat. Com apuntava, 
és sorprenent que en moment de 
crisi s'assignessin aquests sous. 

• Teresa Padrós, entrevistada per l’Abel García, director d’aquesta revista.
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desenvolupen en molts caos sense sou, preocupats en 
tirar les coses endavant, preocupats pel servei vers a la 
ciutadania, crec que és injust. Si que es cert que s'ha de 
regularitzar i establir remuneracions acords amb el treball, 
però no es pot qüestionar el treball d'arribar al ciutadà 
concret, al que va a peu en el municipi... quan arribi 
l'administració superior, ja no serà necessari solucionar 
el problema d'aquella persona que patia el problema, 
d'aquella mare a qui li falta la beca del menjador pel seu 
fill...

• Hi ha moltes a Palau?
El nostre municipi tot i que també patim les conseqüències 
de la crisi, està situat per sota de la mitja dels de l'entorn. 
Es deixa sentir la crisi, tenim gent que ho està passant 
malament, però, quan al nombre, pels informes que m'han 
tramés els/les alcaldes/alcaldesses veins/nes, nosaltres 
estem una mica per sota, en alguns casos, molt per sota. 
Hi ha ajuntaments que tenen problemes molt greus.

• Una pregunta personal. Vostè ha superat en els 
darrers anys dos moments durs quan a la seva salut. 
Com es troba desprès d'aquells moments difícils?
Be, molt be, gràcies. He de dir que des d'un principi, vaig 
informar de que es tractava per deixar clares les coses, 
entre altres coses per evitar «dimes i diretes» o comentaris 
intencionats d'alguna persona de molt baixa talla moral. 
Dit això vull donar les gràcies a totes aquelles persones 
que s'han interessat per la meva situació i a les que han 
estat al meu costat en tot moment. He de dir que he rebut 
un impuls de solidaritat increïble de molta gent, de gent 
amiga, de gent que conec i de gent que no coneixia. Podria 
descriure molts caos de persones que m'han sorprès per la 
seva empenta i recolzament. Per l'esperit de superació que 
han mostrat i que m'ha servit també d'ajuda... En referència 
al segon cas, el tumor, m'he adonat del gran nombre de 
persones, especialment dones, que pateixen tumors com el 
meu o d'altre tipus, però cancerigen. Hi ha hagut gent que 
m'ha donat ànims, gent que m'ha expressat com supera 
el seu cas, gent que vol saber com he superat el meu, 

que demana consell... Ha estat una experiència dura, molt 
dura, però també enriquidora. Estic molt agraïda amb tota 
aquesta gent que m'ha transmès aquesta solidaritat tant 
sincera...

• Quan travesses una situació així, és bo explicar-
ho, treure fora tot allò que t'oprimeix dintre?
Si, i jo diria que necessari. Fins i tot un protocol que tenen 
els estaments sanitaris és que, una vegada el pacient 
ha superat els primers passos i es troba ja en procés de 
superació de la malaltia, és que expliqui la seva experiència 
davant altres pacients que pateixen un procés similar. 
Evidentment que ajuda i anima a superar-ho.

• Marxem de vacances, que els diria als palauencs?, 
alguna que cosa que els engresqui de cara a la festa 
major... 
Als palauencs no cal dir lis res, perquè ja ho estan 
d'engrescats. Dic això, perquè m'he quedat molt 
agradablement sorpresa de la seva participació en els 
diferents actes que es duent endavant al municipi. Abans, 
quan van entrar a l'ajuntament l'any 95, la complicitat era 
amb les associacions de veïns, perquè aquelles havien de 
lluitar per les coses dels del barri, les clavegueres, les llums, 
les voreres, etc. Ara allò està més en «standby». S'han 
asfaltat carrers, s'han fet clavegueres, ja està pràcticament 
assolit allò que, a les hores, era l'objectiu prioritari. Ara és 
el moment de la participació, és el moment de les entitats 
esportives, culturals, etc. Son elles les impulsores de moltes 
activitats cíviques, culturals, lúdiques,esportives, etc. Crec 
que aquest moment àlgic de les entitats ho hem d'aprofitar 
per augmentar la participació col·lectiva. De totes maneres, 
la participació és cada vegada superior. Les revetlles, per 
exemple foren molt concorregudes i altres actes com el 
futbol, la milla, el cros infantil, etc. Vagis a l'entitat que 
vagis, la participació és significativa, una participació que 
també hi haurà a la festa major.

• Quina és actualment la situació econòmica de 
l'Ajuntament?
Podem dir que està sanejat. Hem aconseguir pagar a 30 
dies. Un gran treball des de totes le regidories que han 
reduït en tot allò que han pogut. Per exemple, en càrrecs de 
confiança, 278.000€ anuals, mes d'un milió d'€ en quatre 
anys... en canvi, mantenim la flota en uns 200 treballadors, 
malgrat que creiem que està sobre dimensionada entre un 
10 i un 20%. Si el capítol 1 és elevat, com ho estava quan 
varem arribar a l'Ajuntament, difícilment es pot equilibrar 
un pressupost. 

• Canviem de tema, des del passat dia 30 d'abril 
en que es va aprovar un nou POUM, els palauencs 
poden dir la seva respecte al futur Palau que volen. 
Es va aprovar inicialment el POUM. Per fi, nou anys 
per canviar un pla que data dels anys 70...
Nosaltres ja havíem arribat a fer l'aprovació inicial fa set 
anys, malgrat que no es va aprovar provisionalment. 
Posteriorment, aquells que havien fet tanta xerinola, 
aquells que ho anaven a aprovar en dos mesos, en dos 
anys, etc., no foren capaços de presentar una proposta 
coherent en quatre anys de legislatura. Pasada la xerinola 
i els quatre anys, quan hem arribat nosaltres novament 
al govern ens van trobar que no hi havia fet pràcticament 
res. Mancava moltes coses per fer, estudi econòmic, medi 

ambient, etc. A banda, hi ha un nou soci de govern que 
volia saber el tema i l'hem explicat. De totes maneres, les 
modificacions que te l'actual projecte no difereixen gaire 
del primer. No son substancials, per la qual cosa sorprèn 
que, sense gaires canvis en el redactat de sempre, dos 
formacions no hagin votat afirmativament. Lamento molt 
que les raons personals d'alguns es posin per davant dels 
interessos de la majoria. En aquest tema cal posar els peus 
a terra i mantenir el cap fred d'una vegada.

• Sembla que no hi ha gaires al·legacions, malgrat 
que sempre hi ha discrepàncies, hi ha data per 
l'aprovació provisional...
Encara no hi ha data. Mes o menys serà a la tardor. De 
moment i malgrat les diferents consultes ateses, no hi 
ha gaires al·legacions presentades, clar que ja havien 
treballat les que s'havien presentat en el 2007 que eren 
unes 300, tot i que la majoria no eren en contra, sinó de 
documentació 'patrimonial. Ara, de moment, encara no 
arriben a la desena.

• Una cosa a destacar d'aquesta legislatura que 
consideri adient...
Dos coses. La preocupació en el canvi radical del govern de 
l'Estat amb les administracions locals, sobretot la proposta 
encaminada a abolir els ajuntaments amb menys de 20.000 
habitants., treure'ns competències quan som els que estem 
al peu del canó, al costat de la ciutadania. Crec que es 
volen carregar la democràcia i l'estat del benestar, ja que 
de tot això pengen les escoles bressol, ensenyament, 
sanitat, el tema de les beques, de la dependència, etc. 
serveis socials que son el pilar del país... S'ha de reflexionar 
de manera diferent, però no abolir les administracion. Es 
podem mancomunar serveis i competències, malgrat que 
no es tarea fàcil, ja que no es pot fer en un tres i no res. 
Les escombraries ajuntaments amb concessions diferents 
en el temps. no es pot arribar a posar tots els ajuntaments 
en solfa, crec que no ho veurem.
L'altra cosa que vull destacar és el treball que fan els regidors 
que es menysprea des del govern de l'estat. El treball que 

Entrevista a Teresa Padrós, alcaldessa de Palau (continuació)
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cartes al director

 
Síguenos ahora en www.pppalau.com

 

El Gobierno aprueba la reforma 
energética definitiva para frenar la 

deuda del PSOE

La reforma energética corregirá el insostenible déficit de tarifa para 
garantizar el suministro al menor coste posible para el consumidor. El 
Gobierno socialista dejó una deuda acumulada de 24.000 millones de 
euros en el sistema energético debido al déficit tarifario.

El Gobierno socialista no fue capaz de paliar ese agujero, a pesar de 
que subió la factura de la luz un 63%.

Lo primero que hizo el Gobierno fue tomar medidas urgentes para 
frenar el déficit del sistema.

La primera parte de la reforma incluía medidas fiscales para proteger 
al consumidor del llamado “tarifazo eléctrico”.

Sin esas medidas, el déficit del sistema eléctrico habría alcanzado los 
10.500 millones en 2013 y la factura de la luz habría subido un 42%.

El objetivo es que el esfuerzo repercuta lo mínimo en los consumidores 
y se reparta entre las empresas del sector y el Estado.

El déficit de tarifa previsto para 2013 es de 4.500 millones.
 
Las compañías asumirán el 60% del esfuerzo, y el resto se repartirá 
entre el Estado y los ciudadanos, con una subida de la luz del 3,2%.

Sin esta reforma y sin este reparto, la factura de la luz subiría un 19%.

La reforma incluye medidas para garantizar la estabilidad financiera del 
sistema, evitar nuevos desfases y mejorar el suministro al consumidor:
•	 Sistema automático de revisión para evitar nuevos desajustes.
•	 Más transparencia: se simplifica y clarifica la factura de la luz.
•	 Más facilidades: se agiliza el cambio de la compañía suministradora 

y se refuerza la atención al cliente, garantizando su gratuidad.
•	 Se favorece la competencia de la tarifa doméstica.
•	 Se mantiene el descuento del bono social, para los consumidores 

más vulnerables.
•	 Refuerzo de la lucha contra el fraude.
•	 Modificación de la estructura de peajes, de manera que se reduzca 

el coste sobre el consumidor medio y paguen más las segundas 
residencias y las viviendas vacías. 

Precio Voluntario al Pequeño Consumidor: La Tarifa de Último Recurso 
(TUR), a la que se acogen la mayor parte de consumidores, pasa a 
denominarse Precio Voluntario al Pequeño Consumidor.

Una vegada mes o altre any de nou 
la Societat de Caçadors de l'Alzina, 
de Palau dintre, del seu calendari 
d' activitats, acaba de dur a terme 
novament una altra batuda, en 
realitat i en aquest cas, de neteja 
del boscos del nostre municipi.
El passat dia 14 de juliol, els 
membres de la societat, com ja 
és habitual, van decidir sortir als 
boscos i netejar els punts que ja 
tenien localitzats i dels que havien 
pres nota al llarg de la temporada 
de caça, recentment finalitzada. Els 
socis de l'entitat han netejat tots aquests abocadors il·legals de runa i de tot 
tipus de deixalles als boscos de Can Cerdà, Ca n'Arimon, la font de Can Pujol i 
proximitats, Can Burgués i la Zona del Camping. La quantitat de deixalles i runa 
recollides han estat de més de 3 Tones de tota mena de residus.
Des de la Societat de Caçadors de l'Alzina tornem a insistir en que el poble 
disposa d'una deixalleria municipal on es pot reciclar tota mena de residus 
sense la necessitat de llançar-los als nostres boscos. Tan mateix, és necessari 
comentar que des de la societat hem incrementat la vigilància amb el nostre 
guarda de camp i, de ser necessari, s'informarà als Agents Rurals, policia local i 
/o Ajuntament de qualsevol incidència al respecte. 
Només hem queda donar les gràcies al socis de la societat de caçadors de l'Alzina 
que han col·laborat desinteressadament amb aquesta jornada de neteja, així 
com a l'empresa Construccions Mora en la cessió del seu camió per portar les 
escombraries a la deixalleria municipal.També volem agrair la col·laboració de 
la deixalleria municipal, i sobre tot, al senyor Pedro Sánchez, Regidor de Gestió 
Ambiental del Medi Natural del nostre Ajuntament per l'ajuda e interès rebut per 
aquesta societat en les labors realitzades.
Amb altres temes, des de la Societat de Caçadors de l'Alzina, volem destacar i 
agrair les gestions realitzades aquesta temporada pel nostre guarda de camp, 
i del cos d'Agents Rurals amb diferents actuacions i expedients sancionadors 
realitzades a persones alienes de la nostra societat en caça furtiva, com la 
col·locació de xarxes japoneses per capturar ocells fringíl·lids, i de persones que 
aprofiten quant passen el dia a Palau, per capturar ànecs de la riera durant el 
període de cria. Aquests fets i d'altres son perseguits amb ma fer-me per la 
societat, que no dubtarà en denunciar a qualsevol persona ja sigui de la pròpia 
societat o fora d'ella en el incompliment de la llei de caça i de la llei de protecció 
dels animals.

Joaquim Zarzoso, President de la S.C. de l'Alzina

Neteja de boscos al nostre municipi

punt de vista

Les opinions expressades als articles 
corresponen exclusivament al criteri 
i a la responsabilitat dels autors.

A la secció "cartes al director", els textos, els 
quals agraïm per endavant, hauran d'arribar 
picats, en disquet o cd o bé enviats per mail 
i hauran de tenir una extensió màxima de 15 
línies. És imprescindible que arribin signats 
amb nom, cognoms, direcció i telèfon. No 
publicarem escrits que estiguin signats amb 
pseudònim o inicials.
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Abel García
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• Carregant el camió després de la neteja.
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Tapes, 
entrepans freds i 

calents
Plats combinats... i més

Vine i gaudeix a la 
nostra terrassa

RAMBLA  VERGE DE MONTSERRAT 15
08194 PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS

Entra al nostre web 
www.alzinapalau.com

Podràs donar la teva opinió a la  
secció COMENTARIS

Pàdel
Tennis

Refresca’t a laPiscina !!

Fés Campionats !!

Descompte del 50%
a la matrícula !!!!

Per aquest dia 17 de juliol està previst el debat i la votació 
d'una proposta de llei al Parlament de Catalunya que te 
com a finalitat principal defensar el drets dels Gays, 
Lesbianes, Transsexuals i Bisexuals (LGTBI). Es coneix com 
llei antihomofòbica. 
Aprofitant aquesta iniciativa, el ple municipal del mes de 
juny, celebrat el darrer dijous del citat mes, va aprovar 
amb els vots afirmatius de l'equip de govern, PSC, ICV i 
La Veu, també d'ERC i de CiU, una (altra) moció en la que 
s'insta l'Ajuntament palauenc a donar suport a la iniciativa 
parlamentària. 

Vot diferent al Parlament
A l'hora d'analitzar el vot, cal ressenyar el vot afirmatiu 
del grup municipal de CiU, un vot a Palau que entra en 
contradicció amb la línia que (fins al moment de tancar 
aquesta revista) defensa la formació nacionalista a la cambra 
catalana. Al Parlament, fins i tot la Consellera de Benestar 
i Família, Neus Munté, no dóna suport a la proposta que 
el col·lectiu LGTBI va presentar el passat dia 9 de maig. 
Munté impulsa una altra llei contra la discriminació més 
àmplia, però que no satisfà a les entitats LGTB. 
Així dons, la postura contraria de CiU i PP (els regidors del 
PP a Palau es van abstenir), deixa la proposta del Parlament 
amb poques o nul·les possibilitats de sortir aprovada. 
Malgrat que te el suport dels grups, PSC, ICV-EUiA, ERC, 
Ciutadans i la CUP, topa amb el vot contrari de CiU i PP. De 
moment, són 66 vots, un menys que la majoria absoluta i, 
en conseqüència, no superaria el tall per un vot. 

Bullying o assetjament escolar
 La llei contra l'homofòbia, si finalment s'aprova, crea eines 
fins ara inexistents per actuar en situacions d'atacs al 

col·lectiu LGTBI. En ella es defineix què s'ha d'entendre per 
discriminació directa i s'estableix que, a banda d'aquesta 
discriminació directa, també pot existir una altra d'indirecta. 
En aquest mateix sentit i defensant la proposta presentada 
al ple municipal de Palau, la Tinenta d'Alcaldia de Territori 
i Medi Ambient i, en aquest cas, com a regidora d'Igualtat, 
Àngels Marcuello, va deixar palès un dels punts d'acord 
en el que s'insta a «emprendre i reforçar la coordinació i 
les accions dels serveis d'infància, adolescència i joventut 
de l'Ajuntament amb els centres educatius del municipi 
per fer front i prevenir possibles casos de bullying o 
assetjament escolar». Marcuello va evidenciar també que, 
«malgrat els avenços legislatius a favor de l'alliberament i 
la normalització dels drets de les persones d'aquest àmbit, 
darrerament s'estan vivint episodis que signifiquen un 
retrocés en els seus drets i llibertats». 
En aquest sentit, el president de l'Observatori contra 
l'Homofòbia de Catalunya, Eugeni Rodríguez, assenyala 
que l'assetjament en el dia a dia de l'escola per aquest 
motiu és molt important. Afegeix que les agressions en 
espais públics són les més nombroses, i que l'assetjament 
i la discriminació en el mon laboral també és significatiu. 
L'any passat es van denunciar a Catalunya 376 casos 
d'agressions a persones per la seva condició sexual, segons 
dades de l'Observatori contra l'Homofòbia de Catalunya.

Palau fa costat a la llei en defensa de lesbianes i gais que 
debatrà el Parlament aquest mes

Amb un any abans del que estava previst, l'Ajuntament de 
Palau ha complert els objectius que el marcaven en el pla 
d'estabilitat que fa quatre anys enrere l'havia dissenyat i 
marcat la Diputació de Barcelona amb la finalitat de superar 
els problemes de tresoreria i/o financers en els que es 
trobava l'ajuntament palauenc a les hores presidit per l'ex 
alcaldesa, Mercè Pla.
Des de la Diputació van elaborar un pla a quatre anys en el 
que es marcaven les línies a seguir per superar i sortir-se'n 
de la delicada situació tot i les retallades en les despeses 
i inversions a fer. Segons va quedar palès en el decurs del 
darrer ple municipal del mes de juny, els quatre anys no 
han estat necessaris. El regidor d'hisenda, el socialista Joan 
Segrelles, ho deixa palès argumentant que la bona gestió 
d'aquests dos anys de l'actual govern ha permès superat la 
situació a base d'afinar la gestió, retallar despeses i rebaixar 
els sous dels membres del govern municipal.
Des de l'oposició també s'apunten a la bona notícia i diuen 
que la bona gestió de l'anterior govern també ha ajudat, com 
assegura el regidor d'ERC, Miquel Truyols. David Zambrana 
del PP s'afegeix a la mateixa teoria que l'ex company de 
govern i la del portaveu econòmic de CiU, Enric Feitó. 
Aquest va dir que en l'avançament del compliment del pla 
te molt a veure la bona gestió de l'anterior govern municipal 
que va haver de recórrer al finançament com el suaw a 
causa de resolucions judicials com la del barri de Montjuic 

amb les que es va trobar durant l'anterior legislatura.
Malgrat aquesta l'ínia defensada des dels membres de 
l'anterior govern municipal, les portaveus socialista i d'ICV, 
Carme Cabeza i Àngels Marcuello, respectivament, van 
respondre que alguna cosa havia o «feien vostès malament 
quan van haver d'anar a demanar ajut a la Diputació per tal 
que dissenyés un pla per sortir-se'n, apunta Cabeza. «És 
clar que alguna cosa no anava bé i cal recordar que quan es 
va fer aquest Pla encara no estava inclòs el famós complex 
de la piscina que vostès volíem tirar endavant com fos», diu 
Marcuello.Per la seva banda, el regidor d'hisenda defineix 
el pla d'estabilitat com el disseny financer per reflotar una 
entitat en dificultats econòmiques. Diu que, en aquest cas, 
la Diputació ens va donar les eines per reflotar l'Ajuntament 
amb un Pla amb indicacions clares i elementals com retallar 
gastos per adequar els ingressos a les despeses. I ho 
explica dient que l'any 2010 havia estat un exercici nefast. 
Havien (l'anterior govern municipal) cobrat els programes 
FEOS i FEIL (coneguts com plans Zapatero) i havien tibat 
de financiació a curt termini, la qual cosa va agreujar la 
situació fins al punt que —al canvi de govern no es reflectia 
la situació econòmica, ja que la realitat financera solament 
recollia les comptes positives— «si nosaltres no haguéssim 
parat o si s'hagués materialitzat el tema de la piscina, 
hauríem acabat intervinguts con Moià», assegura el regidor 
d'economia.

L’Ajuntament dona per finiquitat el pla d’estabilitat al 
que estava sotmès des de l’any 2010
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DIES DE LA SETMANA
menu diari 9,20€

menu cap de setmana 16,50
esmorzars de forquilla

Especialitzats en carn a la brasa

Carrer Garraf, nau 3 - Caldes de Montbui
telèfon 93 865 31 00

los hermanos 2

SECRETARI GIL, 4

Tant la revetlla de Sant Joan que fou d'un gaire més públic i 
que es va saldar amb una gran gentada a la plaça de la Vila, 
com la revetlla de Sant Pere, d'aspecte més restringit, però 
no per això, menys lúdic i festiu, van assolir concentracions 
de gent acceptables que amb la seva presència van voler 
mostrar la seva predisposició a gaudir dels moments bons 
i alegres que la coiuntura i els actuals moments de crisi 
encara permeten. Tant una com l'altra es van saldar sense 
incidències destacables, si exceptuen lleugers incidents i/o 
més que simples 
bretolades que van incidir en el normal desenvolupament 
de la nit de Sant Joan.
En aquest sentit cal destacar únicament dos focs, un d'ells 
fou una bardissa dels jardins de Can Cortès, mentre que 
fou un petit incendi en un camp proper al centre, que 
també es va apagar de seguida. Major transcendència va 
tenir el foc que va cremar un total de quatre contenidors 
de recollida selectiva ubicats al carrer Colom i d'un petit 
dipòsit de piles situat al passeig de la Carrerada. L'incendi 
d'un dels contenidors de recollida selectiva va malmetre 
«les peces de plàstic d'un cotxe que estava estacionat al 
costat», detalla Gràcia. Segons el sotsinspector, «en aquest 
cotxe va haver-hi els únics danys provocats a tercers que 
es van registrar».

Folklore i festa
La festa es va allargar des de les vuit del vespre fins altes 
hores de la nit. Diferents activitats festives, culturals 
i folklòriques van omplir part del temps, essent un dels 
punts més àlgics la lectura del Missatge de la Flama del 
Canigò, un manifest escrit per Antoni Pladevall historiador 
i membre de l'Institut d'Estudis Catalans.
Amb el sopar popular a la fresca, al que es van aplegar 
prop de 400 persones, es va donar peu a la disbauxa i a la 
música que interpretava l'orquestra D-Gremlins Més tard 
seria la música de discomòbil la que va continuar sonant 
fins ben entrada la matinada, fent que tothom qui ho 
volgués pfes de la festa i l'alegria les úniques protagonistes 
del vespre i la nit,apunta amb satisfacció la regidora de 
festes, Carme Sanz.
la festa de San Pere al barri de la Sagrera també va aplegar 
un gran nombre de palauencs que van voler gaudir dels 

actes que allà es van desenvolupar. Els dies 28 i 29 de juny 
es van omplir d'actes esportius i culturals que, en el primer 
cas van tenir el seu màxim exponent en la segona edició de 
la milla urbana. Fou una cursa atlètica que va aplegar més 
de 250 corredors, uns 50 mes que l'any passat, segons 
manifestacions del membre de l'organització, Francesc 
Duran. Els diferents actes van omplir l'espai festiu com les 
habituals havaneres que cada edició es poden escoltar.

Revetlles participatives i sense incidències

Prop de la meitat dels vehicles que circulen per l'Avinguda 
Catalunya infringeixen els límits de velocitat establerts o, el 
que és el mateix, circulen a major velocitat de la permesa 
en el punt en el que estava col·locat el plafó indicador que 
s'havia situat a l'alçada del número 157 de la citada via.
Aquest plafó lluminós situat a la principal arteria del municipi 
que registrava les dades dels vehicles que circulaven 
direcció Barcelona, va comptabilitzar el pas de 40.801 
cotxes durant els dies en que va estar instal·lat. D'aquells 

vehicles, cal dir que la majoria, concretament el 66%, ho 
feien a una velocitat considerada correcta, és adir, a una 
velocitat per sota dels 50 Kilòmetres per hora. Ara bé, un 
34% ho feien per sobre de la velocitat permesa, una xifra 
força elevada de conductors als sembla que els preocupa 
infringir la norma de circulació. I el que encara és mes 
greu, un 0,14 d'aquests cotxes, ho fan a mes de 80Km/h, 
segons es desprèn de les dades recollides. En conjunt, la 
resultant de les dades recollides està en una mitjana de 44 
Km/h en horari del matí i en els 47Km/h en horari de tarda. 
Segons la regidora de seguretat ciutadana, Àngels 
Marcuello, els plafons que s'han situat a diversos indrets 
del municipi, malgrat que aparentment no diuen gran cosa, 
(sembla que únicament mostren la seva cara somrient si 
anem a una velocitat prudent i una cara de pocs amics si 
el vehicle supera la velocitat permesa), també enregistren 
una altra sèrie de dades que serviran per treure conclusions 
i algunes iniciatives derivades dels resultats. Entre elles, 
algunes mesures encaminades a una millora en la distribució 
del trànsit i, si cal, establir mesures correctores per aquells 
conductors que infringeixen les normes. «Són d'una gran 
utilitat per saber els hàbits de conducció i poder projectar 
i dur a terme accions concretes per potenciar la seguretat 
viària», resumeix Marcuello. 

Els plafons lluminosos demostren que un gran nombre de  
conductors superen la velocitat permesa

• Un plafó lluminós marcan la velocitat del vehicle...

• El foc es va emportar els continidors del carrer Colom.



1716

notícies notícies

Camí Reial, 185 • Palau-solità i Plegamans

Menu diari de dilluns a divendres 11€
esMorzars de forquilla i Mercat 

tots els caps de setMana. 
servei a la carta 

tots els dies de la setMana i 
dijous, divendres i dissabtes nit.

Avda- Camí Reial 32 (nau 1)
Palau-solità i Plegamans  08184 BCN

idtdneumaticos@hotmail.com • dtd-neumaticos.com
Tel. 93 863 94 65 / Fax. 93 863 97 75

LLANDES I 
PNEUMÀTICS

C/Barcelona, 37 / Dom Bosco                             •                     Tel. 93 864 5614
N O  R E F O R M E  S I N  C O N S U LT A R N O S

REFORMA INTEGRAL DE COCINA

REFORMA INTEGRAL DE BAÑO

DESDE 

2.500 € 
+ IVA

CONSTRUCCIONES,
REFORMAS, REHABILITACIÓN 

DE FACHADAS...
consúltenos 

y se sorprenderá

DESDE 

4.900 € 
+ IVA

La regidoria de Cultura de l'Ajuntament de Palau ja ha fet 
públiques les bases per poder participar en el concurs de 
fotografia de la Festa Major d'aquest any. Els requisits per 
participar-hi no difereixen gaire d'altres edicions, ja que en 
el concurs podran prendre part tothom que vulgui. Els temes 

BASES DEL CONCURS
Hi podrà participar tothom a qui agradi la fotografia.
TEMES:
A: Lliure. Blanc i negre o color / B: Palau-solità i Plegamans. Blanc i 
negre o color
TÈCNICA:
Blanc i negre o color. Es permet l’ús de programes de tractament digital 
d’imatge però en cap cas s’acceptaran muntatges o collages a partir de 
diferents fotografies.
OBRES:
Un màxim de 3 fotografies per autor i tema, no premiades i inèdites en 
aquest concurs.
FORMAT I PRESENTACIÓ:
Les fotografies han de tenir un format màxim de 30 cm. del costat gran, 
i s’han de muntar sobre un suport rígid (fullola o cartró ploma) de 30 
X 40 cm.
IDENTIFICACIÓ:
Amb cada obra, l’autor ha d’emplenar amb les seves dades la butlleta 
específica i annexa a les bases del concurs, signar-la i lliurar-la en un 
sobre tancat, a l’interior del qual afegirà una fotocòpia del DNI. A les 
fotografies no hi constarà cap dada personal.
TRAMESA:
Les obres es podran lliurar a la Masia de Can Cortès, Camí Reial, 56, 
08184 de Palau-solità i Plegamans. L’horari de recepció de les obres és 

de dilluns a divendres de 10 a 13 h i de 16 a 21 h. Si les obres s’envien 
per correu, s’ha de fer a la mateixa adreça. Durant el mes d’agost les 
obres s’hauran de lliurar a l’Ajuntament de dilluns a divendres al matí 
de 9 a 15 h.
DATA D’ ADMISSIÓ: Fins al 9 d’agost de 2013.
DRETS: No n’hi ha.
JURAT:
Estarà constituït per tres membres de reconeguda vàlua en l’àmbit 
fotogràfic. El jurat podrà declarar desert qualsevol dels premis.
VEREDICTE:
Serà públic i inapel·lable. El 26 d’agost a les 20 h a la Masia de Can 
Cortès.
EXPOSICIÓ:
Del 30 d’agost al 7 de setembre a la Masia de Can Cortès.
LLIURAMENT DELS PREMIS:
El diumenge, 1 de setembre a les 21 h a la plaça de la Vila, a la mitja 
part de la cantada d’havaneres.
PREMIS:
- Premis Especials Josep Segalés: millors fotografies del concurs, d’autor 
resident a Palau-solità i Plegamans
1r Premi: Trofeu i 300 € / 2n Premi: Trofeu i  200 € / 3r Premi: Trofeu 
i 100 €
- Tres premis i tres trofeus per tècnica i tema
Tema A: lliure / Tema B: Palau-solità i Plegamans. Color Blanc i negre.
1r. Premi 250 € / 2n. Premi 150 € / 3r. Premi 100 €.

Convocades les bases del Concurs de fotografia Festa 
major d’enguany

Per aquest dissabte, dia 20 de juliol es prepara un gran 
esdeveniment musical, la primera edició del festival 
'Revolta Hip Hop' que estarà complementat amb els 
elements bàsics d'aquesta cultura, graffiti, breakdance, rap 
i turntablism. L'acte que es prolongarà pràcticament al llarg 
de tot el dissabte, es durà a terme a l'skatepark de Palau 
i comptarà amb alguns dels grups més contestataris de 
l'escena underground nacional, segons apunta un membre 
dels organitzadors de l'esdeveniment, el palauenc, Santi 
Pozo. 
Segons explica Pozo, es tracta d'una festa juvenil, 
organitzada pel Casal de Joves Enfarrats (entitat), que serà 
completament gratuïta. La idea, diu Pozo és d'apropar la 
cultura musical actual al poble.
L'acte s'iniciarà al matí. al voltant de les 11 hores i 
finalitzarà a les 03h de la matinada. Entre mig, concurs 
de graffiti, batalles de MCs, Competició d'skate, Exhibició 
de Breakdance (Garfield & friends), i Concerts amb: Dotes 
Vito & M. Dayon
Ilegal Music (Erick, Omar, Ando i DjNadie), Lágrimas de 
Sangre, At Versaris.
És a dir, al llarg del dia hi haurà concurs de pintura graffiti, 
ball breakdance, skateboarding i concerts de rap, amb 
participació totalment oberta.

Aquest dia 20 de juliol, Revolta Hip Hop a Palau

a tractar son com sempre, tema lliure i altre tema referit a 
Palau en concret. Es pot fer en blanc i negre o en color. Les 
obres es podran lliurar a a Masia de Can Cortès, seu de la 
regidoria de Cultura. La data màxima d'admissió és fins el 
dia 9 d'agost.
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Taller especialitzat en 
xapa i pintura

Noves tecnologies 
de pintura

amb base a l’aigua

ELS NOSTRES SERVEIS
�  Servei ràpid de reparació de planxa i pintura
�  Elaboración de pressupostos sense compromís
�  Reparació ràpida d’esgarrapades i petits bonys
�  Prèstec de vehicle de substitució gratuït amb cita previa
�  Recollida i entrega de vehicle a domicili 

Tel. 617 611 259

E. mail. autoarenas@hotmail.com

C/ Indústria  s/n Nau 9 - Avda. de l’Ebre s/n (passatge)

08184 Palau-solità i Plegamans

Tots els dissabtes, super ofertes!

Els responsables de la redacció del Pla d'Ordenació Urbana 
del Municipi (POUM) que es va aprovar inicialment el passat 
dia 30 d'Abril, ja han celebrat dues reunions/xerrades amb 
els verins de dos barris del municipi, a les que seguiran 
altres vuit mes, per tal d'explicar i tractar de donar resposta 
a qualsevol dubte que puguin plantejar els asistents, ja 
sigui de caràcter global o estrictament del barri/sector 
concret al que es refereixi la xerrada. 
 De moment, les dues primeres foren amb els veïns de Can 
Parera i la segona amb els de la zona de la Tenda Nova. 
Tant uns com els altres van plantejar les seves dubtes que 
en part es solucionen, en el cas de Can Parera en la previsió 
que fa la Generalitat de construir la carretera Interpolar, i 
que comporta la creació d'un nou accés al barri, el traçat 
d'una falla geològica que afecta la construcció de nous 
habitatges, i el Pla de Millora Urbana que afecta als 48 
habitatges de l'extrem nord del barri.
La Tinenta d'Alcaldia de l'Àrea de Territori, Àngels Marcuello, 
explica que «els objectius del POUM respecte Can Parera 
són millorar el barri, establir els nous accessos per al veïnat 
i la zona industrial, i fer-ho sempre amb el consens i la 
participació de tothom». A les altres dues que s'havien 
desenvolupat al tancament d'aquesta revista hi van 
assistir-hi una trentena de persones, 35 a la Tenda Nova i 
es va explicar la futura estructura viària de la zona i del seu 
entorn, els equipaments i les zones verdes al sector, el PAU 
Tenda Nova i el PAU Puigmal, «ambdos PAU'S provenen 
d'una urbanització irregular que comporta greus problemes 
i que cal regular», La xerrada de Santa Magdalena també 
fou explicativa respecte a la futura estructura viaria del 
barri i les futures actuacions per regularitzar la situació 
urbanística de la zona.
En totes les tres reunions, els veïns van manifestar estar 
d'acord majoritàriament amb els plantejaments del POUM 
fins al punt que les xerrades acaben essent preguntes 
específiques sobre petits temes o aspectes que pateix el 
barri en concret a l'actualitat i que, tenen poc a veure amb 
el futur POUM. 
Ara als responsables del document les queda una quinzena 
intensa per explicar el document a la resta de sectors. 
Aquest mateix dimecres, dia 17, ho faran per a Can Duran, 
El dia 19 serà el torn de Can Falguera i Els Turons, mentre 

que per al dia 23 està prevista la xerrada amb els veïns 
de Can Riera. Al dia següent serà amb els ciutadans de La 
Pineda i Can Puig Oriol, quedant per als darrers tres dies 
de juliol les xerrades amb els veïns de la Sagrera i Camí de 
Sentmenat el dia 29, amb els de l'Avinguda Catalunya, Can 
Maiol i Pedra Llarga, el dia 30 i per al darrer dia del mes, el 
31 , segons Marcuello es posaria punt final amb els veïns 
del sector del Castell.
Amb aquestes xerrades específiques per sectors, «volem 
informar a la ciutadania de tot allò que els afecta més 
directament el document i que els ciutadans puguin dir la 
seva obertament», finalitza dient Marcuello.

Maratoniana quinzena per explicar el POUM als barris

El passat cap de setmana, molts/tes palauens/ques van 
complir amb la tradicional benedicció del seu cotxe amb 
motiu de la celebració de la diada de Sant Cristòfol, patró 
dels conductors. Malgrat que el dia de la tradicional festa 
del patró dels viatgers i dels automobilistes ja havia estat 
uns dies abans, Mossèn Prakash Chukka va voler dur a 
terme l'acte de la benedicció dels vehicles el dissabte, 

dia en que, fins i tot, es va arribar a formar una més que 
notable cua i el diumenge abans de l'ofici de mig mati. 
Aquesta tradició ha sobreviscut gràcies a l'esforç d'alguns 
veïns que amb la seva col·laboració han mantingut una festa 
i tradició de les mes antigues. Però la tradició i posterior 
benedicció amb aigua beneïda amb la que mossèn Prakash 
beneeix els vehicles, no es suficient per esvair els perills 
que te la conducció del cotxe i més en aquesta època de 
l'any, període en que més ho fem servir. En aquesta època 
es multipliquen els desplaçaments de llarga distància i no 
sempre el vehicle reuneix les condicions òptimes per circular 
tants quilòmetres. Segons un estudi, només un de cada 
tres conductors farà una revisió completa del cotxe abans 
de marxar de vacances. El 23% dels conductors declaren 
obertament que no realitzaran cap tipus de comprovació,si 
bé, un 8% afirma que revisarà la pressió dels pneumàtics. 
Els responsables de Seguritat vial argumenten que és 
aconsejable i necessària una posada a punt del vehicle 
abans d'emprendre un viatge. La revisió i la introducció de 
mesurers correctores de qualsevol anomalia detectada, és 
fonamental per evitar avaries i/o altres incidències pitjors. 
De fet, circular amb elements que no es troben en bon estat 
també pot comportar una sanció. A tall d'exemple i segons 
la llei de seguretat viària, portar la placa de la matrícula en 
mal estat pot suposar una sanció de 200 euros.

Palauencs segueixen la tradició religiosa de la benedicció 
dels seus cotxes

• Moment de la benedicció.

• Una de les xerrades explicatives del POUM.
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LA TEVA PAPERERIA /COPISTERIA

Av. Catalunya, 249 • 08184 Palau-solità i Plegamans 
T. 93 864 80 00 • info.carlin@lainur.com • www.lainur.com

• material escolar
• llibres de vacances i de text
• servei de fotocòpia / fax
• mobiliari i material d’oficina
• impressió digital
• enquadernació
• jocs educatius
• manualitats

El passat dia 10 de juliol, els Mossos 
d'Esquadra van detenir al seu domicili 
de Mollet un home de 42 anys, com 
a presumpte autor de 10 atracaments 
a oficines bancàries de diferents 
municipis del Barcelonès i dels dos 
Vallès. Tot apunta que es tracta del 
mateix delinqüent que el passat 29 de 
maig va atracar l'oficina de la Caixa 
Penedès de la Carrerada.
La regidora de Seguretat Ciutadana 
de l'Ajuntament, mostra la seva 
satisfacció per la detenció d'un 
presumpte atracador que «sembla que 
havia actuat al municipi». La regidora 
destaca que en tot moment, «la Policia 
Local va oferir la seva col·laboració als 
Mossos d'Esquadra per tal de detenir 
l'atracador».
Segons fons de la policia, l'atracament 
a l'oficina de Caixa de Penedes a Palau 
es va dur a terme poc abans de les 14h 
del 29 de maig. Una persona vestida 
amb una armilla i equipada amb unes 
ulleres de sol, es va dirigir a un dels 
empleats de l'oficina, mostrant-li la 
culata d'una arma de foc i una nota 
on li demanava la quantitat de diners 
sostreta,1.200€. 

Segons els Mossos, aquest atracador hauria comès un total de 10 atracaments 
seguint el mateix mètode a oficines d'entitats bancàries de Barcelona, la Llagosta, 
Palau-solità i Plegamans, Parets del Vallès, Mollet del Vallès, Montcada i Reixach 
i Santa Coloma de Gramenet. El detingut, que no tenia antecedents penals tenia 
a casa seva part de la roba que vestia en els atracaments, una de les notes 
utilitzades i un arma.

Detenen un presumpte atracador de 10 bancs, entre els 
que hi és l’oficina de Caixa Penedès a Palau

Amb la presència de dos dels seus 
diputats al parlament, el portaveu 
del grup parlamentari, Jordi Cañas 
i la diputada Inés Arrimada, el partit 
que presideix Albert Rivera donava el 
passat dia 26 de juny el seu vist i plau al 
naixement de l'agrupació de Ciutadans 
al municipi palauennc de la que 
aquesta revista ja va informar el darrer 
número i en la que informaven que 
l'agrupació palauenca està presidida 
per Joan Martínez a qui acompanyen 
entre d'altres, l' Andrés Martínez, en 
Claudio Pellegero, Elena Dogot, etc, 
fins mig centenar de persones que 
es van donar cita a l'auditori de Can 
Cortès que fou l' indret en el que es va 
desenvolupar l'acte.
El portaveu parlamentari va exposar 
varies de les premisses que, segons 
va dir caracteritzen un partit com 
a Ciutadans. Cañas diu que la 
política ha d'estar basada en el verb 
treballar que unit o macerat amb la 
coherència, l'honestedat i la humilitat, 
tres característiques a destacar en 
Ciutadans, servirà per dur endavant un 
país que es caracteritza per tenir, en la 
seva opinió, uns polítics que no poden 
presumir, ni molt menys, del que pot 
presumir Ciutadans: ningú els pot 
acusar d'irregularitats o corrupteles a 
l'hora de governar.

La direcció del partit beneeix el naixement de l’agrupació 
de Ciutadans a Palau

• Els militants de 
Ciutadans, partit que 
lidera Albert Rivera.
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C/ Boadella Vell, 1• tel. 93 864 92 46
Pol. Ind. Riera de Caldes • Palau-solità i Plegamans

BAR RESTAURANTE
CAN RIERA

MENU DIARIO
PLATOS COMBINADOS

sábados, almuerzos de tenedor

VENDA DE PARCEL·LA de 250 m2 
amb plànols i permissos de l’Ajuntament

(a 50m de Mercadona)
Interesats trucar al Tel. 696 403 962

VENDA DE SOLAR de 435 m2 
a l’entrada de Can Falguera. c/ Major. 
Interesats trucar al Tel. 696 403 962

SOLA RS E N V E NDA

Qui fins ara venia exercint com a president 
del F. C. Palau, en Jordi Grimau va dimitir 
en el decurs de la darrera reunió de la junta 
directiva que es va desenvolupar el passat 
dia 25 de juny. Segons apunta en un curt 
comunicat fet públic, la seva pròpia junta 
directiva li va acceptar la dimissió per 
unanimitat, la qual, segons afegeix en el 
comunicat i aplicant l'article 29 dels estatuts 
del club, va votar i aprovar per unanimitat 
continuar amb l'exercici de les seves funcions 
fins a la finalització del mandat l'any 2016. 
Amb el president van presentar la seva 
renuncia altres tres membres de la junta, 
per la qual cosa, l'actual directiva queda 
composada únicament per set membres, 
malgrat que, segons apunten, s'ampliarà 
properament en dos o tres incorporacions 
més.
La presidència del Palau recau en mans 
del fins ara primer vicepresident, Francesc 
García, qui estarà acompanyat dels dos 
vicepresidents, Joaquín Muñoz i Pere Calvo i 
del secretari i assessors, Jordi Garcia, Angel 
González i Xavier Pueyo, respectivament.
El comunicat també explica que la junta 
provisional te la intenció de convocar una 
assemblea informativa en la que donaran a 
«conèixer el projecte esportiu i social que 
desenvoluparem en el transcurs del nostre 
mandat». Aquesta expressió confirma que, 
els components volen continuar dirigint els 
destins de l'entitat esportiva que enguany 
compleix el seu centenari. Algunes persones 
que fan referència als estatuts del Club, 
argumenten que la provisionalitat de la nova 
junta, únicament els permet continuar amb 
els actes del dia a dia fins a la convocatòria 
i celebració de noves eleccions. El contrari, 
diuen, és continuar amb una situació al·legal.

Dada la interinitat que està vivint el Club de Futbol Palau, per al pròxim dia 
26 està prevista una assemblea de socis de l'entitat esportiva en la que, 
probablement es votarà la continuïtat de l'actual junta directiva i/o el menys 
es posarà al vist i plau dels socis del Club.
La marxa de l'anterior president, ha obert una sèrie d'interrogants els quals 
deriven en una sèrie de rumors que, en funció de qui els explica, s'encaminen 
en una o altra direcció. El cert és que, sembla que els directius que s'han 
posat al cap davant de l'entitat, volen continuar dirigint el club, la qual cosa 
ha despertat opinions de tots els gustos. Hi ha qui diu que se'ls ha de donar 
un vot de confiança. Hi ha qui afirma que l'actual president (en funcions?) 
no ho pot ser, perquè (diuen que) no compleix els estatuts de l'entitat. Hi 
ha també qui apunta que tot plegat fa recordar el cas Gil i Julian, mentre 
que altres, fonamentalment els mes tradicionalistes, suggereixen qui torni 
l'ex president que ha sabut mantenir viu durant la meitat de la seva vida el 
Palau, és a dir, volen que torni en Francesc Serracanta.
De tots aquests «dimes i diretes», aquesta revista ha volgut informar però 
no ha estat possible, malgrat els intents realitzats per tal que els socis i 
simpatitzants del Palau poguessin assabentar-se. Hauran d'esperar fins al 
dia 26 per veure el que es diu i/o s'acaba fent a l'assemblea de socis. 

Els responsables de l'entitat del F S Palau, una vegada confirmat el descens 
de categoria a la Divisió d'Honor Catalana, volen aprofitar aquest fet per 
introduir canvis importants en el conjunt que ha disputat la temporada. 
La idea és conjuntar un equip que cohesionat i assentat pugui aspirar a 
l'ascens en dos o tres temporades, però, això si, amb opcions reials de 
mantenir la categoria sense grans problemes. 
Per assolir aquest objectiu, el primer que han fet és introduir un canvi 
generacional amb unes quantes baixes de jugadors, experimentats, però 
majors que no responen als desitjos d'un objectiu a mes de dos o tres anys.
La primera incorporació que han realitzat és la de l'entrenador i han «fitxat» 
una persona que coneix perfectament el club. Es tracta de l'Ernest Ballesteros, 
ex jugador i ex segon entrenador del FS Palau. En aquest jove de Mollet han 
dipositat la confiança per assolir la tasca esmentada i l'han posat al seu 
abast una sèrie de vuit jugadors que ja han fitxat per tal de substituir les 
vuit baixes realitzades. Un canvi generacional que conformen en Vera, Salva, 
Marc i Jose que procedeixen de la Unió FS Mollet, el golejador Eric que arriba 
del FS Martorelles i l'Alberto, Ivan i Gabri que militaven al FS Sant Fost. En 
total vuit cares noves que s'afegeixen als Victor, Carlos, Junior i Ferran que 
ja formaven part de la plantilla.

El president del F. C. 
Palau, dimiteix Assemblea del F. C. Palau 

el proper dia 26

Revolució en el primer 
equip del FS Palau

No saps on anar a dormir? Descobreix els nostres bungalows!
Descobriu també el nostre restaurant de cuina tradicional 

catalana amb menús especials per a grups!

El teu hotel en 
plena montanya de 

Caldes...

Ctra. BV-1243 a Sant Sebastià de Montmajor km 0,3 - 08140 - Caldes de Montbui
Tel. 93 865 46 95 - Fax. 93 866 75 80 - info@elpasqualet.com

Més de 70 nens/nes estan gaudint aquests 
dies del campus que organitza l'entitat 
esportiva, Futbol Sala Palau. 
Enguany és la seva setena edició i en ella 
participen més de 70 nens i nenes, una xifra 
que novament supera l'assolida la darrera 
edició. Des del passat dia 1 de juliol i fins 
al dia 26, els/les participants/tes realitzen i 
combinen els exercicis de perfeccionament 
tècnic amb sortides a l'exterior. 

Campus del Futbol sala palau

Encara que ja queda una mica lluny, 
el passat dia 14 de juny, el FS Palau 
va organitzat una jornada per posar 
punt final a la temporada esportiva 
que tant bons resultats ha aportat. 
A l'acte hi van prendre part tots el 
equips que conformen l'entitat, un 
total de 21 que es van donar cita al 
pavelló Maria Victor. Hi van invitar 
altres tants equips procedents dels 
municipis veïns, per la qual cosa, a 
la jornada esportiva hi van prendre 
part prop de 500 joves en total al 
llarg del cap de setmana (divendres 
i dissabte).
La festa va acabar amb obsequis 
per a tots els membres dels equips 
de l'entitat que foren lliurats 
pels representats municipals, els 
quals estaven encapçalats per 
l'alcaldessa, Teresa Padròs i les 
dues tinents d'alcaldia, Carme 
Cabeza i Àngels Marcuello.
 També el regidors d'esports, Miquel 
Rovira hi era present. No ho estava 
però el president de l'entitat, Josep 
Costajussà que per motius familiar 
era a Madrid. Costajussà assistia a 
la final del Campionat d'Espanya 
de Infantil en la que prenien part 
dos exjugadors que havien militat 
sis anys en el FS Palau. Es tracta 
d'en Mario Silva i Pep Costajussà. 
Tots dos militant actualment en el 
FC Barcelona. El segon, en Pep, és 
fill del president.

Cloenda de 
temporada del 

futbol sala

• Mario Silva i Pep Costajussà.
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R E B A I X E S

20% - 30 % - 40% - 50%

C/ Barcelona 37/cantonada Dom Bosco  • tel.  647 50 69 59  • 08184 Palau-solità I Plegamans

PRIMERES MARQUES PER A 

NENS I NENES

2 x 1

La temporada de futbol sala en el grup 2 de la 
segona divisió ha finalitzat per als nois de la 
Penya. Ha estat un any complicat e irregular. 
La trajectòria de l'equip va anar de menys 
a més, van pesar les nombroses baixes i la 
inexperiència en la categoria, però el balanç 
final és més que correcte, aconseguint 
acomodar-se en la zona intermèdia de la 
classificació. 
El balanç total és de 24 partits jugats. D'ells, 
11 victòries, 1 empat i 12 partits perduts, amb 
un total de 92 gols a favor i 87 en contra. 
La propera temporada amb més experiència 
i amb el talent qualitat i implicació del grup, 
ningú no dubta que les coses aniran encara 
molt millor.
La junta directiva de la penya vol agrair el seu 
esforç al cos tècnic, jugadors, col·laboradors, 
comerços patrocinadors (menció especial per 
Fip Instal·lacions Petroleras, Fleca Pastisseria 
Turón i Assessoria Fiscal Accountants S.L.) 
i, per descomptat, a tots els aficionats. Amb 
el suport i esforç de tots, seguirem creixent; 
serem millors i més grans.

Bon paper de l’equip de futbol sala de la Penya Barcelonista

• L’equip de la Penya: 
Jaume Ramón Estebe (entrenador) i Aroa Flores (Delegada), Carles Broto, Abel Campos, Laurens 
Carbonell, Albert Casanovas, David Gómez, Juan Jose Martin, Alex Morral, Rubén Ortiz, Jordi Palacios, 

Oscar Rubio, Carlos Talavera i David Cortés. 
No oblidem l’aportació durant la temporada dels més joves Marc Redondo, Lyubomir Fedunkiv, Gerard 

Gamazo, Salvador Ballbé, Marc Romero i Kenneth Nevado.

El dissabte, dia vuit de juny, al pavelló Maria Víctor es va 
celebrar la sisena edició del torneig, Vila de Palau amb el 
que l'entitat esportiva dona per tancada la temporada. A l' 

edició d'enguany, amb un format diferent d'altres ocasions, 
van competir tots els equips del club en format de partit 
únic contra un altre equip convidat del Vallès. La jornada va 
acabar amb el següents guanyadors:
• Escola de bàsquet: Bigues i Riells
• Pre-mini masculí: Llicà d'Amunt
• Mini Masculí: ACB Palau de Plegamans
• Mini Femenií: Sant Feliu de Codines
• Pre-infantil Masculí: ACB Palau de Plegamans
• Infantil Masculí: Sant Feliu de Codines
• Infantil Femení A: Sant Gabriel de Ripollet
• Infantil Femení B: Llinars
• Cadet: ACB Palau de Plegamans
• Sots-21: Santa Perpètua
Cal remarcar que el partit dels sènior de 3ra catalana es va 
suspendre, tot i que havia despertat bastant expectació. En 
compensació, el partit que servia de cloenda del torneig i 
que disputaven els socis veterans i col·laboradors del club 
va compensar amb escreix la decepció anterior gràcies a la 
espectacularitat del joc desenvolupat pels components. El 
trofeu de MVP del partit va recaure per unanimitat en Joan 
Navarro. 
Amb el sopar de duro es va posar punt final a la temporada 
la massa social i es van poar les bases entre els brindis, per 
continuar fent camí la propera.

El basquet tanca la temporada amb el torneig Vila de Palau

• Veterans i col·laboradors del club.

C/ Estació, 1 • 08184 Palau-solità i Plegamans • T. 607 307 243

• entrepans freds i calents
• picoteca

menu diari 10€
menu cap de setmana 12€
HORARIS: 
de dilluns a dijous de 8 a 20h
divendres i dissabtes de 8 a 24 h
diumenges de 8 a 14h

Torneig 3 X 3 a la Festa Major
Per a la pròxima Festa Major de Palau, l'ACB Palau de 
Plegamans organitzarà, una vegada més, el Torneig 
3 x 3 de basquetbol, que enguany arribarà a la seva 
vintena edició. El torneig serà lloc el 31 d'agost i es 
desenvoluparà al pavelló Maria Víctor. L'inici serà a les 
nou del matí i s'espera que l'activitat s'allargui durant 
tota la jornada. 
Tots aquells equips interessats poden inscriure's els 
dies previs, 26, 27 i 28, de sis a vuit de la tarda ó 
també es poden fer amb antelació, amb data límit del 
28 d'Agost, descarregant la Butlleta d'Inscripció des de 
la web: www.sites.google.com/site/basquetacbpalau/ 
i enviant-la emplenada al correu: 
basquetacbpalau@gmail.com.

i carpinteria d'alumini en general
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•	 Fisioteràpia	i	Rehabilitació
•	 Massatge	teràpeutic	i	
esportiu

•	 Medicina	Tradicional	Xina	
(Acupuntura)

•	 Kinesiotaping
•	 Gimnàsia	Correctiva

        C/ Barcelona, 5-7, 1r 1a
   08184 Palau-solità i Plegamans

 93 864 46 94 • 636 818 185
Horari de dilluns a divendres 

de 9 a 13 i de 15 a 20

PREU ESPECIAL A MAJORS DE 65 ANYS

LA TEVA SALUT EN BONES MANS

Renovem  
la imatge

El Caliu, un bon restaurant que diu adéu
• Interior del 
restaurant El Caliu.

No ha estat possible. Les circumstàncies 
conjunturals, especialment les 
derivades de la forta crisi econòmica 
que ens envolta, han superat els 
esforços professionals que durant 
aquests darrers vuit mesos han posat 
a l’abast dels palauencs una oferta 
gastronòmica digna de qualsevol 
restaurant que vulgui ser-hi a l’alçada 
dels bons restaurants. Un restaurant 
que, sense cap mena de dubte, ha 
donat una oferta gastronòmica a 
l’alçada dels primers, també sense cap 
mena de dubte, la del Caliu ha estat 
la millor oferta gastronòmica que ha 
gaudit Palau durant aquest temps en 
que ha estat obert. Tan bona que, 
possiblement ha estat la millor oferta 
de la que ha pogut gaudir el municipi 
en la seva història gastronòmica.
Tot i ser-hi dallò mes bo, no ha pogut 
continuar. No ha pogut resistir. I és 
que, fins i tot, els millors també cauen 
pel camí. I no cauen per la qualitat 
dels seus plats, no. Cauen per altres 
circumstàncies. A tall d’exemple, 
també podem esmentar un dels millors 
restaurants de l’Estat amb un dels 
millors restauradors al seu cap davant, 
en Sergi Arola. Clar que a aquest últim 
l’han aplanat el camí i ja ha tornat a 
oferir la seva cuina, circumstància de 
la que no ha pogut gaudir l’America 
per al seu restaurant de Palau, el Caliu.
El mes trist de tot es que el camí d’en 
Caliu no s’ha trenat per la qualitat dels 
seus plats, perquè eren bons. Fins 
i tot, es pot dir que eren molt bons. 
I, malgrat tot, possiblement per la 
crisi econòmica, possiblement per la 
manca d’aparcament prop del local, 
possiblement perquè Palau no te un 
nombre de gent per omplir el local 
cada dia o possiblement perquè no era 
encara l’oportunitat que es mereixien 
l’Amèrica, el Francesc i/o en Perkins, 
han tancat i ens han dit adéu. Gràcies 
però a tots tres per aquests mesos de 
bona cuina al nostre municipi.

La relaxació

L'aplicació d'una tècnica de relaxació com a hàbit en la 
nostra activitat quotidiana garanteix una millor qualitat de 
vida en totes les dimensions de la persona.

En l'àmbit de la fisioteràpia la relaxació es practica en 
diversos camps, en el Centre de Fisioteràpia Palau s'utilitza 
en els Cursos de Preparació al Part i en els Cursos de 
Treball Postural, al final de cada sessió.

Els objectius d'aplicar una tècnica de relaxació són els 
següents:

• Disminuir les 
tensions corporals i 
mentals. 
Un cos tens provoca 
una tensió psíquica 
de la mateixa manera 
que una ment tensa 
condueix a una 
tensió corporal. Per 
la mateixa raó un 
cos relaxat originarà 
una relaxació mental 

i una ment relaxada aportarà una relaxació física. 
Aquesta és la base de qualsevol relaxació encaminada a 
la disminució del grau de lesions músculo-esquelètiques 
per sobrecàrrega i estrès muscular.

• Aconseguir un nivell de relaxació on sentir i reconèixer el 
nostre cos sigui més fàcil i durador. 
Quan estem en l'estat de consciència de relaxació 
estem més aprensius en reconèixer el nostre cos i 
per tant notem amb més facilitat on hi ha més tensió 
muscular, on hi ha més anquilosament articular, ...

• Realitzar un anàlisi mental fonamental que permeti a la 
persona centrar-se en la representació del seu esquema 
corporal. 
Reconèixer l'esquema corporal que cadascú té, és 
fonamental per mantenir el cos sense tensions i 
aprendre a acceptar-se un mateix. És important, per 
exemple, per una dona gestant anar sentint els canvis 
que el seu cos va patint, especialment en zones com la 
pelvis, l'abdomen i els pits. Aquest canvis s'han d'anar 
integrant en la globalitat del seu cos, i això es realitza 
d'una manera més amena amb la relaxació.

Hi ha molts mètodes de relaxació, alguns fan participar 
poc a l'individu i permeten al terapeuta obtenir una 
disminució de la tensió favorable a l'aplicació de tècniques 
de Cinesiteràpia, i altres fan participar al pacient mitjançant 
moviments o contraccions musculars.

Nosaltres recomanem la Sofrologia com a tècnica de 
relaxació. Mitjançant aquesta ciència intentem que la 
persona prengui consciència del seu esquema corporal i 

del treball físic que se li ensenya en els cursos. No es tracta 
només de pensar i conèixer les parts del cos sinó també de 
sentir-lo, acceptar-lo i aprendre com corregir-lo.

La Sofrologia és un protocol simple de relaxament de les 
tensions musculars del cap als peus. En aquesta tècnica, 
l'aprenentatge de la percepció de les sensacions és ràpid, 
perquè es tracta sobre tot d'una invitació al descobriment 
de totes les sensacions. És una tècnica poc perillosa perquè 
no es treballa en absolut amb una intensió de vasodilatació 
sanguina o de modificació del ritme cardíac, i permet un 
entrenament lliure per part del pacient.

Abans de recuperar-nos i tornar a l'estat de consciència 
ordinari (normal) s'ha de reforçar qualitats essencials del 
ser humà com per exemple: la confiança en un mateix i 
l'harmonia física i mental.

Per a més informació us podeu adreçar al nostre 
centre: Us hi esperem!!!

Susanna Garriga Artigas
CENTRE DE FISIOTERÀPIA PALAU

Fisioterapeuta col. 2657
Tècnica en Medicina Tradicional Xina

serveisgastronomia
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CONSELLS PER VIATJAR AMB SEGURETAT

• Porteu a sobre només petites quantitats de diners. Utilitzeu 
sistemes de pagament a crèdit (targetes, xecs, etc.)

• Procureu no deixar objectes valuosos a l’hotel o apartament. 
És millor llogar una caixa forta de l’hotel.

• No oblideu portar sempre a sobre la documentació personal i 
la cartilla de la Seguretat Social.

Per a emergències, truqueu al 112. És un número únic per 
tot l’àmbit europeu i dóna resposta immediata les 24 hores 
del dia.

Robatoris
4 persones van intentar robar a l'interior d'una casa al 
carrer de Sant Lluís el dia 14 de juny. L'activació del sistema 
d'alarma va alertar els responsables de l'habitatge i va 
foragitar els malfactors que no es van poder emportar res.
El dia 1 de juliol es va produir un robatori a l'interior d'un 
camió estacionat al Camí Reial. Els lladres van sostreure 
100 capses que contenien 20.000 càpsules de cafè. És 
dóna la circumstància que el conductor del camió estava 
dormint a la cabina i no es va adonar de res. 

Animals abandonats
Tres gats acabats de néixer van ser rescatats de l'interior 
d'un contenidor de deixalles. Els animals van ser recollits 
per una entitat protectora. Els fets van tenir lloc el 29 de 
juny i la Policia Local va actuar arran de l'avís d'una veïna 
que va alertar dels sorolls que va sentit provinents de 
l'interior del contenidor.

Atenció a persones
El dia 17 de juny es va atendre un ciclista que va caure a 
la pujada de Sant Roc. Avisats els serveis mèdics va ser 
traslladat a l'Hospital de Mollet.

Campanya d'alcoholèmia
Durant la setmana del 17 al 23 de juny es va portar a 
terme una campanya contra l'alcoholèmia en la conducció, 
impulsada pel Servei Català de Trànsit i feta amb coordinació 
amb les policies locals de Catalunya.
Al nostre poble es van fer 97 proves d'alcoholèmia i totes 
van donar resultat negatiu, una dada important pel grau de 
civisme que suposa.

Simulacre d'incendi
L'Escola Palau va realitzar un simulacre d'incendi com a 
mesura preventiva de seguretat a l'escola. L'acció va tenir 
lloc el dia 17 de juny i es va realitzar sense incidències. 

Registre d'absències
Les persones que hagin d'estar fora del seu domicili durant 
uns dies, poden adherir-se al servei del registre d'absències 
que ofereix la Policia local. Mitjançant aquest servei la 
Policia Local té constància dels domicilis i dels dies que 
estaran buits i així les diferents patrulles poden incidir més 
en la vigilància dels mateixos. 
Aquest servei està actiu durant tot l'any i de manera 
gratuïta. Per sol·licitar-lo cal adreçar-se a la prefectura de 
la Policia Local.

Estudi del trànsit
Se segueixen portant a terme estudis sobre el trànsit en 
diferents indrets del poble, amb la finalitat de disposar de 
les dades necessàries per poder establir després dispositius 
adequats de control de trànsit. La recollida de dades es fa 
mitjançant els panells mòbils que informen de la velocitat 
a que s'està circulant.
En aquesta ocasió podem informar de l'estudi fet entre els 
dies 3 i 19 de juny al Carrer de Montjuïc (direcció a Can 
Duran).

Les principals dades recollides durant l'estudi han estat les 
següents:

• Total de vehicles que hi han circulat, 5.980
• Velocitat mitjana dels vehicles, 37 Km/h
• Vehicles que han circulat a la velocitat correcta, 96%
• Vehicles que han superat la velocitat permesa (50 

Km/h), 4 %
• Velocitat màxima registrada, 82 Km/h
• Velocitat mínima registrada, 30 Km/h
• Pel que fa a la densitat del trànsit, la franja horària 

amb més afluència de vehicles, és registra de dilluns a 
divendres, entre les 6 i les 8 de la tarda.
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HOMEÒPATA – NATURÒPATA – KINESIÒLOGA

Lidia Ruiz Tabuenca
Postgrau i Màster en Homeopatia. (IHC). SEHC nº 184
Llic. Biologia (UB). 
Doctora en Medicina i Cirurgia (UAB)

Bronquitis – Amigdalitis – Otitis – 
Estrenyiment –  Trastorns digestius 
– Psoriasi – Èczema – Fibromiàlgia – 
Fatiga – Artritis – Ciàtiques – Lumbàlgies 
– Migranyes – Depressió – Ansietat – 
Insomni – Asma – Al·lèrgies – Dolors 
Menstruals – Embaràs – Menopausa – 
Trastorns circulatoris, etc.

Amigdalitis – Altra Medicina

L'amigdalitis o angines és la inflamació d'una amígdala 
palatina o dues (masses de teixit ovals, carnosos, grans 
que estan a la paret lateral de l'orofaringe a cada costat 
de la gola). Aquestes agrupacions de teixit contenen les 
cèl·lules que produeixen anticossos útils en la lluita contra 
la infecció. Són nombrosos els microorganismes (virus i 
bacteris) que poden causar amigdalitis.

L'amigdalitis aguda es 
manifesta per: dolor local 
(odinofàgia) que pot ser 
intens, febre i malestar 
general, veu ennassada, 
adenopaties cervicals 
doloroses, dificultat per 
la deglució (disfàgia). 
Quan l'amigdalitis és de 

causa viral pot acompanyar: tos, rinitis o rinorrea, afonia i 
conjuntivitis. 
Es pot presentar pus en plaques o punts, molèsties en 
empassar i febre elevada. En ocasions també poden 
aparèixer qualsevol d'aquests símptomes o un conjunt 
d'ells: dolors al cos que poden recordar els estats gripals, 
molèsties d'estómac, mal de cap o d'oïdes.
La hipertròfia (augment de la mida) de les amígdales 

palatines, que sovint es veuen entre els episodis aguts, 
generalment no té importància, excepte quan per la 
seva mida i persistència poden constituir un obstacle al 
pas de l'aire, sobretot durant el son (apnea de la son). 
L'amigdalitis o angines no solen presentar complicacions. 
Però en ocasions poden aparèixer complicacions entre les 
que destaquen: dificultat per respirar i empassar aliments, 
expansió de la infecció a altres zones de la boca, del coll a 
la faringe i / o pit, problemes a nivell renal, febre reumàtica 
que pot afectar el cor i articulacions.
En el cas de l'amigdalitis crònica la infecció es persistent 
en les amígdales. Atès que aquesta infecció és repetitiva, 
criptes o bosses es poden formar en les amígdales, on els 
bacteris poden emmagatzemar. Amb freqüència, les plaques 
o punts, amb pudor, es troben dins d'aquestes criptes que 
es fan de grans quantitats de sulfats. Un mal alè és a causa 
dels sulfats i és un signe característic d'aquesta afecció.
Altres símptomes que poden ser causats per l'amigdalitis 
que normalment no estan associats a ella són els roncs 
i trastorns del son. Aquestes condicions es desenvolupen 
perque les amígdales s'engrandeixen i comencen a 
obstruir altres àrees de la gola. Altres símptomes que es 
poden experimentar amb amigdalitis inclouen vòmits, 
restrenyiment, una llengua que se sent amb pèl o borrosa, 
dificultat per obrir la boca, mals de cap i una sensació de 
sequedat a la boca o el cotó.

Plantes medicinals
Hi ha un ampli nombre de plantes medicinals que es 
podem utilitzar en infusió, gàrgares o bé juntament amb 
emplastres d'argila. Aqui destaquem algunes d'elles: 
Agrimonia, Caputxina, Farigola, Verbena, Frambueso, Bedoll, 
Equinàcia, Pròpolis, Malva Eucalipto, Salvia, etc.

Homeopatia
És important escollir el remei que més s'assembla a l'estat 
del malalt, veient el quadre general de tipologia, símptomes 
i característiques, clicant sobre cada remei. Entre els 
remeis homeopàtics més comuns destaquem: Mercurius 
solubilis, Belladona, Lycopodium, Lachesis, Api, Hepar sulfur, 
Lac caninum, Nitricum acidum, Phytolacca, Silícia, Baryta 
carbònica, Ignatia, Rhus toxicodendron, Gelsemium, Sulfur, 
Aurum metallicum, Pyrogenium, Kalium bichromicum. 

En tots els casos s'aconsella fer gàrgares i esbandides amb 
TM de Calendula i prendre vitamina C.

Biomagnetisme
A través d'un test de reacció muscular, és el propi cos del 
pacient el qual informa on es troben els Pares biomagnéticos 
desequilibrats quan es presenten patologies. Sobre aquests 
punts, es col·loquen imantst, i el que es produeix és una 
interrupció de la retroalimentació energètica entre virus i 
bacteris, i simultàniament es corregeix l'alteració del pH.

serveismedicina.alternativa

Lidia Ruiz Tabuenca
Homeòpata Unicista, Naturòpata i Kinessiòloga



30

agenda cultural

INSTAL·LACIÓ I REPARACIÓINSTAL·LACIÓ I REPARACIÓ
VENDA I REPARACIÓ TV • DVD • HOME CINEMA

Primeres Marques 
LCD • LED • PHILLIPS • SONY • LG • SAMSUNG • TOSHIBA

Consulti les nostres ofertes !!
• Antenes: Terrestres i parabòliques
• Porters automàtics
• TV - Video - HiFi - DVD
• Comandaments TV
• Informàtica
• Sistemes Televigilància
• Comunitats, particulars, empreses...

S E R V E I  T È C N I C
REPARACIÓ I ACTUALITZACIÓ DE VIDEO-CONSOLES

                       totes les marques  

Distribuïdor o�cial:

Tel. 93 864 38 37 • 635 636 493

Receptor
ENGEL RS48OOHD

Agenda Cultural • JULIOL

dimecres, 17 de juliol 
a les 08.00h a la  Masia de Can Cortès
SORTIDA A LA FÀBRICA DE LA 
CERVESA DAMM I A LA ROCA VILLAGE
Dia de pagament:: 8 de juliol. Preu: 37 €

Dissabte, 20 de juliol
de 16 a 21 hores a la Sala 10 del Centre 
Cívic
DISSABTES DEL COL·LECCIONISTA: 
Plaques de cava
a les 21.15h  a l’ Església de Sant Genís
CONCERT FINAL DE CURS
a càrrec de la Societat Coral la Unió.
  

divendres, 26 de juliol
a les 22.00h a la  Masia de Can Falguera
FESTES DE BARRI DE CAN FALGUERA. 
CONCERT LÍRIC A LA MASIA DE CAN 
FALGUERA. Montserrat Costa (soprano); 
Daniel Mas (baríton); Agustí Pallejà (tenor); 
Cris Viñas (baríton) acompanyats al piano 
pel Mestre Xavier Dolç. 
Obres de Martínez Valls, Viladomat, Font 
Parera, Penella, Serrano, Millan, Sorozàbal, 
Arrieta, Strauss, Léhar, Rossini, Verdi i 
cançons populars catalanes
a les 22.00h a la Plaça de Ca l’Estruch  
SARDANES A LA FRESCA. Cobla Lluïsos

dissabte, 27 de juliol
de 16 a 21 hores a la Sala 10 del Centre 
Cívic
DISSABTES DEL COL·LECCIONISTA: 
Temes diversos
a les 22.00h a la Masia de Can Falguera
FESTES DE BARRI DE CAN FALGUERA. 
Sopar i ball de fi de festa a càrrec del 
duet musical Adrián i Azalia

XXIX CONCURS FOTOGRAFIA DE LA 
FESTA MAJOR 2013
Informació i bases: a l’Oficina 
d’Informació de l’Ajuntament i a la 
Masia de Can Cortès.
Data límit d’admissió: dilluns, 9 d’agost 
de 2013

Organitza: Arts Foto de l’Associació 
Taller de les Arts amb el suport 
de l’Ajuntament de Palau-solità i 
Plegamans.

FESTA MAJOR DE GALLECS
Dijous, 18 a les 9 del vespre a l’era de 
Can Carol
Sopar i concurs d’intercanvi de 
fruites
A les 10, sesió de ball. Dj I-1 (PGS 
Paxanga Garrulix Style) 
Divendres 19 a les 10 a la plaça de 
l’església
Festival de botifarra a la crisi V
Els Innombrables (Blues/Rock/
Rockclàssic)  Roe Delgado & Baboon 
Roots Band (Reggae / Dance hall) 
Maranta (Reggae, Soul, RMS Rock 
Maranta Style). 
The 4 hits hunters & the belly dancer 
(Pop / Rock / Indie / Electro)
Dissabte 20  A la Plaça de l’església 
De 11 a 20 hores: Mercat del 
Destorb. Buidem el traster, amb la 
col·laboració de l’Associació de 
Col·leccionistes de Mollet i Comarca 
A les 17 h: Festa de l’escuma 
A les 18 h: Xocolatada amb 
melindros 
A les 19 h: Inflables infantils 
A les 21 h: Sopar de germanor 
(5 Euros*) *Tot inclòs. Cal reserva. 150 
coberts. 
Tlf. 699022222 / 625570658 / 605943979. 
Carmanyola: 1€ per cadira 
A les 11: Ball amb l’Orquestra 
Músic Machine 
Diumenge 21   A la Plaça de l’església 
A les 12 h: Diada Castellera amb 
els Castellers de Rubí, Castelldefels i  
Mollet 
A les 19 h: Havaneres i Rom cremat  
amb el Grup Veus del Mar, Canet de 
Mar.

Telèfons d'interés

Ambulàncies (TSC)              061
Aigües Cassa 93 715 57 00
Ajuntament 93 864 80 56
Autobusos Sagalès  93 593 13 00
Biblioteca municipa 93 864 41 77
Bombers de la Generalitat    085
CAP Palau  93 864 98 98
(Petició hora consulta mèdica)   93 728 44 44
CAP Santa Perpetua

(urgències mèdiques) 93 560 06 11
Camp de futbol  93 864 90 07
Cementiri municipal 93 864 80 56
Cementiri Parroquia 93 864 82 00
Creu Roja (Caldes)  93 865 35 35
Deixalleria Municipal 93 864 37 89

Escoles
Escola bressol El Sol 93 864 96 74
Escola bressol Patufet             93 864 58 53
Escola Marinada 93 864 88 53
CEIP Can Cladellas  93 864 47 10
CEIP Palau  93 864 51 59
CEIP Folch i Torres 93 864 88 85
IES Marinada 93 864 98 92
IES R. Casas i Carbó 93 864 95 95

Farmàcies
Beatote  94 864 80 47
Cunillera  93 864 98 30 
Muntada  93 864 96 80
Diana Lagarda  93 864 48 96

Jutjat de Pau  93 864 56 63
Mossos d'esquadra 
 (Santa Perpètua)              93 581 77 00
Mossos Trànsit              088 
Protecció civil  93 864 96 96
Radio Taxi 
 (Palau-Mollet) 93 864 90 35 

93 593 74 01




